
Interpelacja Nr 1 
z dn. 16 października 2018 r. 

Rady Samorządu Mieszkańców Osiedla Kamionek 
jednostki pomocniczej Dzielnicy Praga-Południe m.st. Warszawy 

w sprawie 
remontu chodników przy ulicy Terespolskiej 

 
 
 

 
Pan 
Tomasz Kucharski 
Burmistrz Dzielnicy  
Praga-Południe 
m.st. Warszawy 

 
 
Szanowny Panie Burmistrzu ! 
 
Ponownie zwracamy się z zapytaniem o remont chodników na ulicy Terespolskiej na 

odcinku Grochowska – Stanisława Augusta. 

Nie możemy się zgodzić z odpowiedzią na naszą poprzednią interpelację w tej 

sprawie, w której powołane zostały przepisy o utrzymaniu zjazdów, jako uzasadnienie 

do odmowy remontu tychże.  

Wedle naszej wiedzy ,,utrzymanie” i ,,remont” to dwa różne terminy oznaczające 

zupełnie inne działania i obowiązki. Prywatny właściciel, w tym wypadku – garaży jest 

istotnie zobowiązany do utrzymania zjazdów, ale nie do ich remontu. 

Owe zjazdy – wyjazdy z garażu służą jako chodnik licznym pieszym zmierzającym do 

osiedla przy ulicy Kinowej oraz dzieciom i młodzieży ze szkół przy Zbaraskiej. Droga 

jest drogą publiczną, nie prywatną.   

Ponawiamy zapytanie o termin remontu chodników, czy też zjazdów, które niemal na 

wprost siedziby Urzędu Dzielnicy są w skandalicznym stanie.  

Z wyrazami szacunku  
 
 
Dorota Jankowska Lamcha 

Przewodnicząca Rady Samorządu  
Mieszkańców Osiedla Kamionek 


